

مواضيع الفصل
الثالث

Al Watania School- RAK Zone

Student's name:.....Grade4/

I'm a creative writer.



Writing Booklet

www.almanahj.com

Term 3

2018

ملاحظات: على الطالب قراءة المواضيع وفهمها فقط وليس حفظها، وللطالب حرية التعبير في أفكار الموضوع والتعبير
على الطالب الالتزام بمعايير الكتابة: كتابة العنوان - ترك مسافة بداية الفقرة - الحرف الكبير بداية الجملة - النقطة نهاية الجملة - الكتابة بخط
واضح ومرتب

Mis. Shaikha Saif

Write a paragraph about your family:

My family



My name is.....I live in a small village. I study in a big school. I have two sisters and one brother. My dad likes to play tennis. My mum tells me a story. My grandpa likes fishing. My grandma likes making dolls. My brother likes riding horse. My sister loves skateboarding. I love my family. When I grow up I want to be a police man.

Write a paragraph about your daily routine:

Daily Routine



In the morning, I get up early at 6:00. I wash my face and brush my teeth. I pray and get dressed. I eat breakfast and catch the bus. In the afternoon, I eat lunch and drink orange juice. I do my homework. I play football with my friend. In the evening, I eat dinner. I watch TV and then I take a shower. Finally, I go to my bed for sleeping.

Write a paragraph about your chores:

Chores



I like to help my mum at home. I always make my bed. I sometimes sweep the floor. I usually wash and dry the dishes. My sister never mops the floor. My brother often cleans and cooks with my dad. I'm a helpful and kind boy.

ملاحظات: على الطالب قراءة المواضيع وفهمها فقط وليس حفظها، وللطالب حرية التعبير في أفكار الموضوع والتعبير على الطالب الالتزام بمعايير الكتابة: كتابة العنوان - ترك مسافة بداية الفقرة - الحرف الكبير بداية الجملة - النقطة نهاية الجملة - الكتابة بخط واضح ومرتب



Write a paragraph about your hero:

My hero

My favorite hero is sheikh Zayed bin Sultan. He was a brave and wise man. He was a very hard working man. He helped poor people wherever he went. He was friendly and kind to everyone. I love him because he was a helpful man.

Write a paragraph about your Ramadan:

Ramadan



My name is.....I'm 9 years old. I live in RAK. In Ramadan, I fast from sunrise to sunset. I mustn't eat and drink. I mustn't say bad words and I don't feel angry. I help poor people. I give them food, clothes and money. I read the holy Quran and I pray Traweeh every day in the mosque. I love Ramadan because it is a lovely month.

www.almanahj.com



Write a paragraph about how to protect your environment: كيف تحمي البيئة:

My name is.....I'm 9 years old. I live in RAK. To protect my village I do many things. I throw rubbish in the rubbish bin. I don't cut the flowers in the park. I clean the beach with my friends. I plant trees in my garden. I buy what I need only. I work hard to keep UAE a nice and beautiful country.

ملاحظات: على الطالب قراءة المواضيع وفهمها فقط وليس حفظها، وللطالب حرية التعبير في أفكار الموضوع والتعبير على الطالب الالتزام بمعايير الكتابة: كتابة العنوان- ترك مسافة بداية الفقرة – الحرف الكبير بداية الجملة – النقطة نهاية الجملة -الكتابة بخط واضح ومرتب

Mis. Shaikha Saif

Write a paragraph about your favorite sport:

My sport



My name is.....I'm 9 years old. I live in RAK. My favorite sport is playing football. Every Friday, I go to the club and I play football with my friends. I run very fast and I score a goal in the net. I like this sport because it helps me to have a healthy body and to be a strong boy.

Write a paragraph about your favorite reading:

My Reading



My name isI'm 9 years old. I live in a small village. I really like reading apps because they are very quick and easy to use. I can read a lot of things and don't have to carry heavy things. I like to read about wildlife to know what animals eat and where they live. I enjoy reading traditional stories about the UAE. I love reading about desert. I like reading because it helps me to know more.

ملاحظات: على الطالب قراءة المواضيع وفهمها فقط وليس حفظها، وللطالب حرية التعبير في أفكار الموضوع والتعبير على الطالب الالتزام بمعايير الكتابة: كتابة العنوان- ترك مسافة بداية الفقرة – الحرف الكبير بداية الجملة – النقطة نهاية الجملة -الكتابة بخط واضح ومرتب

Mis. Shaikha Saif

Write a paragraph about your family:

.....

.....

.....

.....

.....

.....

.....

Write a paragraph about your daily routine:

.....

.....

.....

.....

.....

.....

.....

www.almanahj.com

Write a paragraph about your chores:

.....

.....

.....

.....

.....

.....

.....

ملاحظات: على الطالب قراءة المواضيع وفهمها فقط وليس حفظها، وللطالب حرية التعبير في أفكار الموضوع والتعبير على الطالب الالتزام بمعايير الكتابة: كتابة العنوان- ترك مسافة بداية الفقرة - الحرف الكبير بداية الجملة - النقطة نهاية الجملة - الكتابة بخط واضح ومرتب

Write a paragraph about your hero:

.....

.....

.....

.....

.....

.....

.....

.....

Write a paragraph about your Ramadan:

.....

.....

.....

.....

.....

.....

.....

.....

www.almanahj.com

Write a paragraph about how to protect your environment: كيف تحمي البيئة:

.....

.....

.....

.....

.....

.....

.....

.....

ملاحظات: على الطالب قراءة المواضيع وفهمها فقط وليس حفظها، وللطالب حرية التعبير في أفكار الموضوع والتعبير على الطالب الالتزام بمعايير الكتابة: كتابة العنوان - ترك مسافة بداية الفقرة - الحرف الكبير بداية الجملة - النقطة نهاية الجملة - الكتابة بخط واضح ومرتب

Write a paragraph about your favorite sport:

.....

.....

.....

.....

.....

.....

.....

Write a paragraph about your favorite reading:

www.almanahj.com

.....

.....

.....

.....

.....

.....

ملاحظات: على الطالب قراءة المواضيع وفهمها فقط وليس حفظها، وللطالب حرية التعبير في أفكار الموضوع والتعبير على الطالب الالتزام بمعايير الكتابة: كتابة العنوان - ترك مسافة بداية الفقرة - الحرف الكبير بداية الجملة - النقطة نهاية الجملة - الكتابة بخط واضح ومرتب

Mis. Shaikha Saif